



2.Power On/Power Off

Long press " (1)" for three seconds, and you will hear a beep "Welcome to usezealot products" realizes booting.

3.Product function introduction

Mode switching sequence: Bluetooth→Insert TF Card →Audio Cable(AUX)→ USB→Radio (When TF Card and AUX the last inserted content will be defaulted to the

Bluetooth Mode

Bluetooth connection

playback mode.)

Long press " (1) ",after hearing the warning tone " Blue-Tooth Mode", search for the bluetooth device"ZEALOT-S61 " and click on the connection, then you can play music from your phone.

AUX

How to reconnect? 1. Your speakers will try to reconnect to the lost connection. 2. If the speaker does not attempt to reconnect, push the key to restart or manually reconnect via the phone's

Stereo Connect

When both machines are turned on and the distance is within 10m double click on the $\binom{\emptyset}{9}$ button of any machine to connect each other. After the first connection is successful and the subsequent connection will be automatic.

When incoming call:

- Single click " > ": answer the phone;
- Long press " > ": reject to answer the call;

When playing music:

- Single click " , + " button is switching the previous and next track;
- Long Press " —, + " button is adjusting the volume;
- Single click" [> " button is Play / Pause;

②TF Card Mode

Insert TF card, It will play music from TF card after hearing the warning tone " Music Mode

When playing music:

- Single click " . + " button is switching the previous and next track:
- Long Press " —. + " button is adjusting the volume:
- Single click" > " button is Play / Pause;

③Aux Mode

Connect with audio cable, it will switch to aux mode after hearing the warning tone "Line in Mode"

4)USB Mode

You will hear the voice " Music Mode "when you insert the USB disk, then you can play the music from the USB disk. When playing music:

- Single click "- , + " button is switching the previous and next track:
- Long Press " -, + " button is adjusting the volume;
- Single click" button is Play / Pause;

(5) Audio Mode

- Long press " > " button, switch to audio mode after hearing the warning tone " Radio Mode ".
- Single click " > " button is searching channel automatically, after the search is completed, the first station searched will be played.
- Single click "- , +" is adjusting the previous
- and the next broadcasting station;
- Long Press " -, +" button is adjusting the volume. (Plug in the charging cable for better radio reception)

6 Light Colorful Mode

Double-click the " > " button to turn on/off the colorful lighting effects

7 Reverb Mode

Insert the 3.5mm microphone interface in Bluetooth mode TF card U disk FM mode,All have reverb function!

4.Product Specifications

Bluetooth version: 5.2 Speaker: φ66mm*1pcs Transmission distance: about 10m Frequency response: 20Hz-20KHz S/N ratio: ≥85dB Working voltage: 3.7V Distortion: <1% Charging voltage: DC5V Weight: 670 g Size: 98*98*163mm

5.Charging

- When the battery is low, you will hear the tone "low Battery Please Charge", then please charge it.
- Plug the USB cable to the adaptor (or Computer's USB port) to charge the speaker, the red indicator light will be on when charging, the indicator light will be off when fully charged.

扬声器: φ66mm*1pcs

频率响应: 20Hz-20KHz

丁作电压: 3.7V

充电电压: DC5V

尺寸: 98*98*163mm

• Charging time may vary by different adapter, different USB charging port of computer.

6.Notice

- Do not throw this product into fire or water.
- Do not modify, repair or dissemble the speaker. • Do not make it contact with combustible materials
- Please keep the device away from damp and dusty environments.
- Before charging please check whether the charger model is suitable for this product.
- Do not use the Bluetooth function while charging.
- The device will automatically lose power when it's in standby, it's recommended to charge the speaker

Please keep your speaker and mobile phone within 10m working range.

Any wrong modification to the speaker may damage the speaker. Improper replacement of batteries can lead to an explosion hazard



This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions; (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device mus accept any interference received, including interference that may cause undesired

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

—Reorient or relocate the receiving antenna.

—Increase the separation between the equipment and receiver.

—Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

- -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Note: The Grantee is not responsible for any changes or modifications not express

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. This equipment complies with FCC's RF radiation exposure limits set forth for an uncontrolled nvironment. This device and its antenna(s) must not be co-located or conjunction with an





二、开机/关机

长按" 🕑 "三秒,听到提示音 "Welcome to use zealot products"实现开机.

三、产品功能介绍

产品模式切换顺序: BLUETOOTH 蓝牙 → 插TF → 音频线 (AUX) → U盘→FM收音 收音 (其中TF卡, AUX模式 长按 为后插优先)

① 蓝牙模式

长按"心"开机,蓝灯闪烁,听到提示音"(Bluetooth Mode) " , 搜索蓝牙设备 "ZEALOT-S61" 点击 连接,听到提示音,蓝色指示灯长亮,表示连接成功。

如何重新连接?1、您的音箱会尝试重新连接失去的链接。 2、如果没有连上,请进入手机蓝牙设置检查蓝牙是否已经打开。

3、IOS系统要提前打开蓝牙, 音箱才能自动连接。否则要手动 点击ZEALOT-S61 连接。

在两台机器处于开机状态,且距离在10m以内,双击任意一台机器 的(0)键,即可实现对联互联。首次连接成功,后续将会自动连接。

- 来电时: ● 单击 " ▶ "键为接听/挂断电话,
- 长按 ″ ▶ ″ 键为拒接电话功能 ,

播放音乐时:

- 单击 " ー 、 + "键切换上下曲 ; ◆ 长按 " ー 、 + "调节音量大小 ;
- 单击 " ▶ " 键暂停/播放。

②TF模式

插入TF卡,听到提示音 "Music Mode"播放TF卡内

播放音乐时

● 单击 " ー 、 + "键切换上下曲; ● 长按 " ー 、 + "调节音量大小 ; ● 单击 " ▶ " 键暂停/播放。

③AUX(音频)模式

插入3.5mm音频线听到提示音 "Line in Mode" 切换至 AUX模式,即可播放手机、MP3、电脑中的音乐。

④U盘模式

插入U盘,听到提示音" Music Mode",可播放U盘里面 的音乐。

播放音乐时:

- 单击 " 、 + "键切换上下曲;
- ◆ 长按 " → 、 + "调节音量大小 ; ● 单击 " ▶ " 键暂停/播放。

⑤收音模式

- 长按 " ▶ "键切换至收音模式,
- 听到提示音 "(Radio mode)"。
- 单击 " ▶ "为自动搜台,搜索完毕收音会播放搜到 的第一个电台;
- 单击 " **一** 、**十** "为调节上一个电台和下一个电台;
- ◆ 长按 " 一、 十 "为调节音量大小功能。

⑥ 灯光炫彩模式

双击" ≥"键打开/关闭炫彩灯效

⑦ 混响功能

在蓝牙模式 / TF卡 / U盘 FM / 模式下插入 3.5mm接口麦克风,都有混响功能!

四、产品规格

蓝牙版本:5.2 传输距离:约10m

五、充电

信噪比:≥85dB 失真度: <1% 重量: 670g

此不同。

(插入充电线能达到更好的收音效果)

- 如果电池电量不足时,会出现低电提示语音 "Low Battery Please Charge",提示给产品充电。
- 将USB线分别插入适配器(或电脑USB口)及机身 Type-C口,充电时指示红灯亮,充满电时灯熄灭。 ● 不同的适配器、电脑USB的充电接口,充电时间会因

六、注意事项

- 请勿将本产品掷入火中。
- 请勿改装、修理或拆解设备。
- 请勿使其直接接触易燃物。 • 请使设备远离潮湿和充满灰尘的环境。
- 充电前请先检查充电器的型号是否适用本产品。
- 在充电过程不能使用蓝牙功能。
- 本产品在搁置时会自动流失电量,建议每个月给音箱 充电一次。

保持在您的手机10米范围内使用!

任何未经明确同意的更改或改装均可能导致用户丧失对设备 的操作权限。替换电池不当可能会有爆炸危险。



